



比利时 | 法国

Western Europe





法国的首都及最大都市,同时是法兰西岛大区首府, 为法国的政治与文化中心。 世界上最重要的政治和文 化中心之一, 在教育、娱乐、时尚、科学、媒体、艺 术、金融、政治等方面皆<mark>有重大</mark>影响力,被认为是世 界上最重要的国际大都会之-

Validity: All Season

CODE: 10ZRHCDG

<u>¥</u> 1

新加坡/吉隆坡 (飞往) 苏黎世

(机上用餐)

【铁力士雪山】 瑞士

带你体验阿尔卑斯山脉之旅,乘搭世界首创360°旋转缆车,前往海拔10,000英尺的铁力士雪山,这里是瑞士中部最高峰及拥有独一无二的万年冰河。

【卢塞恩市区观光】 瑞士

游览:卡贝尔教堂桥、水塔、狮子纪念碑及古朴的旧城区。

住宿 4* Dorint Airport Hotel Zurich or similar



B 3

苏黎世 - 蒂蒂湖 - 海德堡 (全程460公里 / 7小时)

(酒店早餐) (午餐) (晚餐)

【蒂蒂湖,黑森林】 德国

游览咕咕钟制造中心,并欣赏迷人的蒂蒂湖畔当中也可以品尝垂涎三尺的黑森林蛋糕。

【海德堡城堡】 德国

著名的城堡废墟和海德堡里程碑式建筑,城堡废墟是阿尔卑斯山以北最著名的 文艺复兴建筑。

住宿 4* NH Hirschberg Heidelberg or similar

DAY

海德堡 - 科隆 - 阿姆斯特丹 (全程460公里 / 7小时)

(酒店早餐) (午餐) (晚餐)

【科隆哥特式大教堂】 德国

哥特式建筑的特点是尖塔高耸,在设计中利用十字拱、飞券、修长的立柱,以 及新的框架结构以增加支撑顶部的力量,使整个建筑以直升线条、雄伟的外观 和教堂内空阔空间,再结合镶着彩色玻璃的长窗,使教堂内产生一种浓厚的宗 教气氛。

住宿 4* Amedia Airport or similar

№ 5

阿姆斯特丹

(酒店早餐) (午餐) (晚餐)

【阿姆斯特丹区】 荷兰

游览:<mark>木屐工厂,乳酪制作厂</mark>及有着荷兰风车博物馆之称的<mark>赞斯安斯</mark>,这里网 罗及保存了最完好的荷兰式风车和房屋等。

【福伦丹】 荷兰

旅游渔村展现了典型的荷兰形象。这种外观使该村成为一个巨大的旅游景点。 沿着堤坝漫步,欣赏马克梅尔的景色,您会经过舒适的商店、餐厅和酒吧。

【阿姆斯特丹市区观光】

乘坐独特的<mark>玻璃船</mark>沿着运河畅游阿姆斯特丹市区,并参观世界最大的免税钻石切割工厂。步行于著名的<mark>运河红灯区</mark>。

住宿 4* Amedia Airport or similar

PA (

阿姆斯特丹 - 布鲁塞尔 - 巴黎

(酒店早餐) (午餐) (晚餐)

【布鲁塞尔】 比利时

比利时的首都和最大的城市,也是欧洲联盟的主要行政机构所在地,北大西洋公约组织总部驻地,有欧洲的首都之称。

游览:原子球塔,尿尿小童,布鲁塞尔大广场

住宿 4* Novotel Paris Nord Expo Aulnay or similar

PA 7

巴黎

(酒店早餐) (晚餐)

【巴黎城市游】 法国

乘坐塞纳河游船,观赏两岸边迷人的风景,近距离欣赏巴黎圣母院和西岱岛。 驱车经过旺多姆广场、巴黎歌剧院、协和广场、荣军院,香榭丽舍大道及凯旋门前留影。

住宿 4* Novotel Paris Nord Expo Aulnay or similar



Α

(酒店早餐) (晚餐)

登上艾菲尔铁塔第二层鸟瞰巴黎市全景

前往巴黎最大的连锁百货公司,著名的<mark>老佛爷百货</mark>自由购物,馆内拥有着各国 名牌服饰等。

法国

住宿 4* Novotel Paris Nord Expo Aulnay or similar

§ 9

巴黎 (飞往) 吉隆坡/新加坡

(酒店早餐)

早餐后,自由活动至接送前往机场飞返美丽家园。

₹10-

抵达吉隆坡/新加坡

(机上用餐)





Kuala Lumpur / Singapore (Flight) Zurich

Meal on Board

Lunch, Dinner

Zurich - Engelberg - Lucerne Region - Zurich

Mount Titlis, Engelberg

Take a ride on a 360° cable car up to snow capped Mt.Titles to have a panoramic view at 10,000 feet, meanwhile you may also visit the Ice Grotto.

Lucerne

Visit: Chapel Bridge, Water Tower, the Lion Monument and the quaint Old Town.

Hotel 4* Dorint Airport Hotel Zurich or similar

Zurich - Titisee - Heidelberg

Breakfast, Lunch, Dinner

Titisee, Black Forest

Visit Cuckoo Clock Factory, have a look for the manufacture for Cuckoo Clocks. Relax at Titisee and taste the local deseert - Black Forest Cake.

Heidelberg

Nestled in the hill 300 feet above the city of Heidelberg stands the breath-taking Heidelberg Schloss (castle). The castle is a combination of several buildings Entrance to the 2nd level of Eiffel Tower for a panoramic vista of the city. surrounding an inner courtyard, put together with a haphazard look.

Hotel 4* NH Hirschberg Heidelberg or similar



Heidelberg - Cologne - Amsterdam

Meal on Board

Cologne Cathedral, North Rhine-Westphalia belonging to the Catholic Church. It is the seat of the Archbishop of Cologne and of the administration of the Archdiocese of Cologne. It is a renowned monument of German Catholicism and Gothic architecture and was declared a World Heritage Site in 1996.

Hotel 4* Amedia Airport or similar



Amsterdam

Breakfast, Lunch, Dinner

Amsterdam

Visit wooden clog manufacturing factory and cheese farm and also a village with its well preserved historical windmills and houses - Zaanse Schans.

Volendam

Originally, Volendam was the location of the harbour of the nearby Edam, which was situated at the mouth of the IJ bay.

Amsterdam City Tour

Enjoy a canal cruise in a glass covered boat along Amsterdam spiderweb canals, crossing much of this pretty city, visit Diamond Cutting and polishing factory, walk around famous Red Light District.

Hotel 4* Amedia Airport or similar



Amsterdam - Brussels - Paris

Breakfast, Lunch, Dinner

Brussels

Brussels is the de facto capital of the European Union, as it hosts a number of principal EU institutions, including its administrative-legislative, executive-political, and legislative branches. visit Atomium, Manneken Pis and Grand Place

Hotel 4* Novotel Paris Nord Expo Aulnay or similar

Breakfast, Dinner

Embark on the Seine River Cruise viewing up close the Notre Dame Cathedral & Île de la Cité. Enjoy a drive through Paris' most famous sights that include Place Vendome, The Opera, Place de la Concorde, Les Invalides, Champs-Élysées with photostop at the Arc de Triomphe.

Hotel 4* Novotel Paris Nord Expo Aulnay or similar

Breakfast, Dinner

Galeries Lafayette is one of the most popular, chic and distinguished shopping centers in Paris.

Hotel 4* Novotel Paris Nord Expo Aulnay or similar



Paris (Flight) Kuala Lumpur / Singapore

Breakfast

After breakfast, free for your own leisure transfer to Airport.

Arrive Kuala Lumpur / Singapore





Travel Information

Currency

Euro

EUR 1 = (+/-) MYR 4.80

Time Zone

GMT +1 (7 hours ahead Malaysia Time)

Weather

Spring (March - May) 4°C - 14°C Summer (June - August) 14°C - 25°C Autumn (September - Nov) 5°C - 13°C Winter (Dec - February) (-)6°C - 0°C

Covid-19 Related

Tour Fare and itineraries are subject to change depending on each country's latest Covid-19 policies, local immigration policies and safety measures.

所有行程日期,价格及内容,依据各国2019冠病入境的最 新政策与措施,进而调正。

EUROPE PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- 3. Meals arrangement in Wetern Meals.
- 4. Confirm departure minimum 10 person
- 5. Sightseeing Transportation are Coach, City Tour might walking Tour.
- 6. Season

* Spring : March - May * Summer : June - August

* Autumn : September - November * Winter : December - February

TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit <code>http://www.top-one.com.my/more/tnc</code> .
- 5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
- 6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

配套其木条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 餐食主要安排西餐为主。
- 4. 成团人数为10人。
- 5. 行程景点交通为旅游巴士为主,城市观光为徒步观光。
- 5. 季节

* 春季: 3月[~]5月 * 夏季: 6月[~]8月 * 秋季: 9月[~]11月 * 冬季: 12月[~]次年2月

旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

条规:

1.所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定, 恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行 程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。

5.基本成团人数为10人。

6.以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

第一旅游机构(马)有限公司

Reg no. 153982-T KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), Taman Molek 81100, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline: +607-354 6666 M info.molek@top-one.com.my

Contact :

联系:

update: 26 May 2023 3:08 pm